
Protokół Nr 50/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 21 listopada 2022 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Wypracowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. w sprawie uwag mieszkańców Gołdapi 

2) rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. w sprawie zespołu przyrodniczo – krajobrazowego 

Gołdapska Struga 

3) rozpatrzenia petycji z dnia 1 listopada 2022 r.  

4. Wolne wnioski 

 W 
Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pani Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji, 

pracowników urzędu oraz gości. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Uwag nie zgłoszono. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono i głosami 3 za został przyjęty. 

Do pkt 3 

1) 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. dotyczący uwag mieszkańców Gołdapi. W projekcie uchwały uwagi 

mieszkańców dotyczące poszczególnych inwestycji zostaną przekazane wg właściwości, gdyż Rada Miejska 

we wnioskowanym zakresie nie jest właściwa. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli przedstawiony projekt uchwały. 

2) 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 4 listopada 2022 r. dotyczący zespołu przyrodniczo – krajobrazowego Gołdapska Struga, 

uznający wniosek za bezzasadny.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 4 listopada 2022 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli przedstawiony projekt uchwały. 

3) 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że na poprzednim posiedzeniu Komisja 

podjęła stanowisko o nieuwzględnieniu petycji. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, by w tym zakresie zwrócić się  

do radcy prawnego o opinię prawną. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie wystąpienie do radcy prawnego 

o opinie prawną w sprawie petycji z dnia 1 listopada 2022 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli powyższy wniosek. 

Do pkt 4 

Brak wolnych wniosków. 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

   /-/  Katarzyna Krusznis        /-/ Zbigniew Makarewicz 


